



# VERSLAG

## **OBS De Hobbitstee / Leerdam**

Datum	: 12-01-2016		
Aanwezig MR	: Hannie Bats (voorzitter)	HB	(Hobbitstee leraar geleding)
	Alexander Casper	AC	(Hobbitstee leraar geleding)
	Judith van Eijkeren	JE	(Hobbitstee leraar geleding)
	Michel van Rossum (secr.)	MvR	(ouder geleding)
	Frederiek Wolthuis	FW	(ouder geleding)
Aanwezig overig	: Janke Wagenaar (bev.gez.)	JW	(Hobbitstee / directie)
	Ouder(s):		
Afwezig	: Heleen Hoppesteyn, Tamara Hensen		

---

### **Opening**

Gezamenlijke opening OR en MR. Janke heet iedereen welkom. In het bijzonder Heleen Hoppesteyn en Tamara Hensen; zij zijn geïnteresseerd in deelname aan de MR. Daarnaast heeft Hiddo vd Ven aangegeven deel te willen nemen aan de MR. JW licht toe dat als er meerdere kandidaten blijven, dat een verkiezing zal worden gehouden, en dat ouders kunnen kiezen wie hen gaat vertegenwoordigen in de MR. Heleen geeft aan voorsnog van kandidatuur af te zien, in verband met een mogelijke verhuizing.

### **Ingekomen stukken**

Henriëtte Hoegge heeft een vraag gesteld over evt digitale toegang tot Parnassys. JW licht toe dat hierover is gesproken binnen de clusterdirectie, maar dat nog veel onbekend is. Men wil goed nadenken over welke info wel en niet moet worden gedeeld via dit medium, en wat dit voor gevolgen heeft voor verdere communicatie met ouders.

### **Rondvraag**

MvR vraagt hoe het zit met de begroting. Volgens het jaarplan moet ergens in februari/maart iets door de MR worden geadviseerd omtrent de begroting, alleen de vraag is welke begroting dan. MvR heeft twee vragen over de begroting, namelijk de status van de (herziene?) begroting van het lopende jaar, aangezien de effecten van de ombuiging nooit in de begroting waren verwerkt, en de begroting van het volgende jaar. JW geeft aan dat de begroting voor het komende jaar nog moet worden opgesteld. MvR vraagt hoe het zit met de effecten van de ombuiging op de financiële resultaten van de Hobbitstee. Als de ombuiging onbedoelde financiële effecten heeft, is het misschien zinvol om hierover in gesprek te gaan met het Stichtingsbestuur.

### **Notulen vorige vergadering**

De notulen zijn nog niet rondgestuurd. MvR zal deze verder aanleveren.

### **Mededelingen vanuit de GMR**

Stukken voor de GMR van 14-1-2016 staan klaar op de website van O2A5. Belangrijkste in de komende vergadering van de GMR is de toelichting op deelname aan RTC Transvita, in het kader van inzet van medewerkers die in de vervangerspool terechtkomen. Dit onderwerp zal JW later in de vergadering verder toelichten.

### **Mededelingen vanuit de schooldirectie**

*Integraal kindcentrum (IKC)*



## **VERSLAG**

JW heeft oriënterend gesprek met gemeente Leerdam gehad, in het kader van de huisvesting. Idee is tweeledig. Oplossing voor ruimtetekort in de Hobbitstee. Oplossing is samen met SKCN IKC starten. Gesprekken met SKCN zijn al langer aan de gang. Enkel een openbare school zou in aanmerking komen voor IKC.

Leerdam Sport gaat verhuizen naar Noord. Om deze reden komt geen school in de Broekgraaf, vanwege wet- en regelgeving. Intentie is wel om openbaar onderwijs vanuit Hobbitstee in West van de grond te krijgen. Intentie om vanaf 1-8-2016 starten met groep van 0-6 jr.

Alle leraren en medewerkers van SKCN worden binnenkort ingelegd. Daarna wordt een bijeenkomst belegd voor ouders. Verder wordt een klankbordgroep in het leven geroepen met vertegenwoordiging vanuit alle lagen.

### *Ontwikkelingen vanuit cluster Leerdam*

Algemene indruk is dat dit een leeg plan is. Is begeleid door Pentaroo. Volgende week is een tweedaagse, waarin dit clusterplan gevuld gaat worden.

### *Vervangingspool uitbreiding*

Aansluiten bij Vitae Transvita. Huidige vervangingspool wordt erin opgenomen. Transvita wil vaste contracten overnemen.

Beleid is nu om jonge leerkrachten flexibel in te zetten. Transvita is een grote partij en werkt met detacheringsovereenkomsten. Als leerkracht kun je breed worden ingezet. De verwachting is dat scholen in de dorpen binnen O2A5 het meeste gaan merken, gezien de krimp. Vanuit de optiek van de school heb je wel een beetje inspraak op het moment dat je de vervangingspool moet inzetten.

Uiteindelijk is dit nodig vanwege de baangarantie van 3 jaar. MR vraagt of deze baangarantie überhaupt ooit ter discussie is gesteld. JW geeft aan dat dit in het verleden is gebeurd, maar dat dit nooit eraf is gegaan.

### *Toetsmomenten*

Drie van de vier scholen binnen cluster Leerdam scoren niet goed. Hoe ziet het verbetertraject vanuit O2A5 eruit, wat doet O2A5 hieraan. O2A5 komt met een audit, vervolgens moet de clusterdirectie met en verbeterplan.

### *Zonnepanelen*

JW heeft met de regiomanager huisvesting gesproken (John de Waard). Hij gaat uitzoeken wat de mogelijkheden zijn. Hij komt hierop terug.

### **Enquete continuerooster**

JW heeft zelf een reactie gehad die negatief was. Verder heeft niemand reactie gehad.

### **Mededelingen**

JW:

Rene is nog niet begonnen met werken vanwege prive-omstandigheden. In onderling overleg besloten dat zij even de tijd neemt. Naar verwachting zal zij in februari weer gaan starten.

Lilian zal voorlopig niet kunnen werken, omdat zij tijd nodig heeft om op adem te komen. Met het bestuur is veel strijd geweest over behoud van Marloes. Door het bestuur is de gok genomen dat voor uitbreiding van de vervangingspool wordt gekozen, en dat Marloes dan ingezet kan worden via de vervangingspool op de Hobbitstee.

Er zijn twee kandidaten voor de Raad van Toezicht, die binnenkort mee gaan lopen op een aantal scholen binnen O2A5 (snuffelstage).

AC:



## **VERSLAG**

Binnenkort nieuw netwerk. Binnenkort nieuw systeem voor leerkrachten voor onderlinge communicatie.

Engels: aantal methodes zijn al onder de loep genomen. Een van de methodes steekt er tot nu toe bovenuit (GrooveMe). Take It Easy en Hello World vallen waarschijnlijk al af (deze methodes lopen er naar alle waarschijnlijkheid op korte termijn uit).

Ex-Hobbitstee leerling komt stage lopen op de Hobbitstee. Deze wil leraar Engels worden. Hij gaat helpen intensiever Engels aan te bieden.

### **Afspraken / besluiten**

MvR zal Hiddo van de Ven benaderen met de vraag of hij zijn kandidatuur verder zal doorzetten.

### **Sluiting**

De voorzitter sluit om 22:15 de vergadering

Op 8 maart 2016 20:00 is de volgende vergadering.



